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Jaarverslag 2024 

Inleiding 
 
Terugkijkend op 2024 kunnen we vaststellen dat 2024 – gegeven de omstandigheden – toch een 
redelijk goed jaar is geweest. Tal van zaken dienden zich aan en konden worden opgelost.  
Veel zaken/ambities ook dit jaar weer niet. Het is ons – nog steeds – niet gelukt voldoende mensen te 
vinden die – met name voor een functie in het bestuur – een bijdrage willen leveren aan het – doen – 
functioneren van onze Vereniging. Daarover later meer. 
Wat kon wel. De wedstrijden konden – vrijwel allemaal gaan. Helaas gold dat niet voor de Drie-
kolkenwedstrijd, de dameswedstrijd en de wedstrijd om de Hooked on Fishing Cup voor de jeugd. 
Voor de jeugd was er wel weer een cursusaanbod, met een praktijkafsluiting middels een paar 
wedstrijden. Ook kon niet worden deelgenomen aan de Nationale Hengeldag, bij de opening van het 
seizoen eind mei. 
 
Beheer en organisatie 
De verbetering van de organisatie werd in 2024 afgerond. Waar nodig is beschreven wie waarvoor 
verantwoordelijk is en hoe de communicatie daarover wordt gevoerd. Het archief – in de Cloud – is 
volledig op orde. 
 
Vrijwilligersbeleid 
Voor wat betreft het vrijwilligersbeleid dat in 2024 verder werd vastgesteld, kan worden gesteld dat dit 
op orde is. In de jaarlijkse Ledenvergadering wordt aandacht besteed aan Sociale Veiligheid binnen 
de vereniging. Een Vertrouwenscontactpersoon en een Vertrouwenspersoon zijn beschikbaar.  
 
Automatisering 
De in begin 2023 gestarte volledige digitalisering van de Karper is inmiddels – nagenoeg – rond.  Alle 
bestuursleden kunnen 24/7 over alle informatie die relevant is voor hun taken inzien. Uiteraard worden 
daarbij de regels voor wat betreft de AVG in acht genomen.  
 
Wedstrijden 
Zoals elk jaar is eind 2024 de gang van zaken rond de organisatie van wedstrijd uitvoerig 
geëvalueerd. Van daaruit werd een overzicht samengesteld waarin voor eenieder duidelijk is welke de 
gang van zaken rond wedstrijden is en hoe daarbij de verantwoordelijkheid ligt. De afnemende 
belangstelling voor wedstrijden lijkt wat te zijn gestopt, maar behoeft zeker nog aandacht. Zorgelijk is 
het vertrek van de wedstrijdcommissaris in het voorjaar van 2025. Hierin zal op korte termijn moeten 
worden voorzien omdat het anders niet zeker is of in 2025 wedstrijden kunnen plaatsvinden. 
 
Controles/Globe Security 
In 2024 zijn naast de gebruikelijke controles uitgevoerd door Globe Security ook controles uitgevoerd 
door onze eigen controlecommissie. Deze aanpak kan zeker alles succesvol worden aangemerkt. 
Deze aanpak is uitvoerig geëvalueerd en zal – met in achtneming van de ervaringen in 2024 – in 2025 
worden voortgezet. Daarna zal worden beslist hoe controles er op langere termijn uit zullen zien. 
Het aantal uitgevoerde controles door Globe Security was ongeveer gelijk aan dat van 2023. Het 
aantal overtredingen was nagenoeg gelijk (2023: 3%; 2024: 3%). Veelal gaat het om kleine 
overtredingen, bijvoorbeeld het niet voorhanden hebben van een onthaakmat. De regels over het niet 
naleven van de regels worden in 2025 strak gehanteerd. 
 
Beheer en Onderhoud 
In Meddo zijn de herstelwerkzaamheden van de oevers afgerond. Verder moest in Meddo groot 
onderhoud worden uitgevoerd in verband met de hoogspanning leidingen. Door een prima 
samenwerking met de Gemeente Winterswijk – die ook drastisch moest snoeien – vielen de kosten 
mee. In Kotten is het riet gemaaid. De bedoeling is dit voortaan twee-/driejaarlijks te doen. Probleem 
in Kotten blijft de natte oever aan de achterzijde. In eigen beheer kon onderhoud worden uitgevoerd in 
verband met de aankoop van het bosperceel. 
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Jeugd 
In 2024 werden opnieuw vislessen voor kinderen georganiseerd. Aansluiten werden viswedstrijden 
gehouden. Andere activiteiten konden niet plaatsvinden, omdat er simpelweg te weinig vrijwilligers 
beschikbaar waren. 
 
Relatie HFMN en SVN 
De samenvoeging van activiteiten van Sportvisserij Nederland en de aangesloten Federaties is 
aanzienlijk vertraagd. De verwachting is dat er ook in 2025 nog weinig zal veranderen. 
In 2024 werd door het bestuur regelmatig bijeenkomsten over de transitie van de sportvisserij in 
Nederland bijgewoond. Bovendien is er een gesprek geweest met het bestuur van de Hengelsport 
Federatie Midden-Nederland en de directie van Sportvisserij Nederland. Belangrijke kwestie voor ons 
was daarbij de intentie van Sportvisserij Nederland om alle viswateren van de aangesloten 
verenigingen in te brengen in de Nationale VisPas. De verwachting is dat de organisaties Sportvisserij 
Nederland en de Federaties per 1 januari 2026 zullen fuseren. Hoe de communicatie van de lokale 
verenigingen met de nieuwe organisatie precies gaat uitzien is nog niet duidelijk.  
 
Gemeente Winterswijk (Sportnota 2020; brief aan gemeenteraadsfracties) 
Met de Gemeente Winterwijk is een aantal keren overleg geweest over de erkenning van de Karper 
als sportvereniging. Er zijn zeker vorderingen gemaakt. Toch is het in 2024 nog steeds niet gelukt 
deze erkenning te bemachtigen. De wethouders-wisseling eind 2023 is daar zeker op van invloed 
geweest. We moesten heel veel van wat al eerder aan de orde was geweest opnieuw uitleggen. We 
houden de vinger aan de pols.  
  
Overleg WRIJ HFMN en Gemeente Winterswijk  
Het overleg over het beheer van de retentievijvers in Winterswijk is in ook in 2024 niet weer opgestart. 
Het Waterschap geeft aan eerst de discussie over het beleid voor waterbeheer af te willen ronden.   
 
Informatie-/discussiebijeenkomsten 
De in 2023 voorgenomen informatie-/discussiebijeenkomsten hebben niet plaatsgevonden. Het 
bestuur achtte het niet zinvol zolang niet kan worden beschikt over voldoende bestuursleden en 
vrijwilligers. 
 
Ledenvergaderingen 
In het voorjaar van 2024 werd de gebruikelijke ledenvergadering gehouden. De gang van zaken in 
2023 werd uitvoerig besproken. De leden gaven goedkeuring aan het gevoerde beleid.  
Tijdens de vergadering werd opnieuw aandacht gevraagd voor de vacatures in het bestuur in 2024 en 
met name in 2025 en 2026. In 2024 konden we gesprekken voeren met mensen die zich daarna 
hebben gemeld. Een aantal van hen heeft een aantal keren een bestuursvergadering bijgewoond. 
Helaas heeft dit er niet toe geleid dat dit kandidaten heeft opgeleverd. 
In november werd een extra Ledenvergadering gehouden om goedkeuring te vragen voor de aankoop 
van een bosperceel, grenzend aan ons terrein aan de Blankersweg in Kotten.  
 
Visstand beheer 
Ook in 2024 is er aandacht besteed aan visstandbeheer. In Meddo werd nog een keer weer paling 
uitgezet, ter bestrijding van de kreeftjes. Hiermee moet blijken dat het probleem – nagenoeg – 
opgelost is. Begin 2025 zal de visuitzetting over de afgelopen jaren worden geëvalueerd en een plan 
voor de komende jaren worden gemaakt. 
 
Activiteiten/evenementen (ouderen, jeugd, gehandicapten) 
Helaas konden we deze activiteiten niet organiseren. Te weinig vrijwilligers waren daarvan de 
belangrijkste reden. 
 
Ontwikkeling ledenbestand 
Al een aantal jaren stijgt het aantal leden. Ook in 2024was dat het geval. Bovendien zijn leden van De 
Karper sinds 1 januari 2023 ook – rechtstreeks – lid van Sportvisserij Nederland. De rechten en 
plichten hebben we in de statuten en het huishoudelijk reglement opgenomen. Het aantal leden per 31 
december 2023 is 3.169. 
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Verkoop dag-/weekvergunningen 
Ook dit jaar werd er weer veelvuldig gebruik gemaakt van de mogelijkheid om dag- en 
weekvergunningen aan te schaffen. Met name door toeristen nam de belangstelling toe. De 
samenwerking met ’t Voorntje en de Italiaanse Meren voor wat betreft het vissen in het Kloosterveld is 
prima verlopen en zal worden voortgezet. 
 
PR en Communicatie (Website, Facebook, Instagram, pers, nieuwsbrief) 
Rond om activiteiten was in 2024 de PR en communicatie redelijk op orde. Structureel kan dit zeker 
verbeterd worden. In 2025 zal dit opnieuw aandacht krijgen. 
 
Financiën 
In financieel opzicht had de Karper een goed jaar. Een mooi positief resultaat, maar wel met een 
keerzijde. Het aantal leden nam in 2024 weliswaar toe tot ruim 3.100. Een aantal geplande activiteiten 
kon geen doorgang vinden door gebrek aan vrijwilligers. Hierdoor was het financieel resultaat hoger 
dan verwacht. 
 
Ledenenquête 
In september werd een ledenenquête gehouden. Ruim 2.600 leden – alleen degenen van wie een 
emailadres bekend was. De respons was – enigszins – teleurstellend. Iets meer dan de helft (53%) 
heeft de enquête geopend. Uiteindelijk hebben slechts 148 leden de enquête ook ingevuld. Over het 
algemeen zijn deze leden zeer tevreden over de gang van zaken. Zeker zaken als de mate van 
onderhoud van onze viswateren, het visbestand, e.d. scoorde hoog. Over de communicatie was men 
verdeeld. Een deel vindt dit prima, een ander deel geeft aan “nooit” iets van de vereniging te horen, 
maar geeft tegelijkertijd ook aan dat men nooit naar de website kijkt.  
Een 15-tal leden gaf aan wel vrijwilligerswerk voor de vereniging te willen doen. Daarbij werd wel vaak 
toegevoegd dat dit wel moet passen in hun agenda. Bij een “verplichting” als vrijwilliger wordt de 
houding alweer wat terughoudender. Ronduit teleurstellen is dat NIEMAND aangaf bestuurlijk actief te 
willen zijn. In november is met alle respondenten een bijeenkomst geweest. Uiteindelijk heeft de inzet 
om te komen tot meer vrijwilligers enkele mensen opgeleverd voor controles, wedstrijden en jeugd. 
Echter geen van hen wil daarin een leidinggeven/initiërende rol hebben. Men is beschikbaar om te 
“helpen”, maar niet – of nauwelijks – om structureel beschikbaar te zijn. Overigens daar zijn we 
natuurlijk wel blij mee. Dat biedt zeker soelaas, maar lost de problemen om eer activiteiten te 
organiseren, laat staan de continuïteit van bestuur, zeker niet op.  
 
Tot slot 
Het jaarplan 2024 had een hoog ambitieniveau. In meerdere opzichten staat De Karper er goed voor. 
De knelpunten – te weinig vrijwilligers en onvoldoende bestuursleden – zijn er nog steeds. Er is in 
2024 hard gewerkt om dit op te lossen. De leden zijn aan de beurt om dit op te lossen.  
De enquête onder de leden heeft zeker een positieve invloed gehad, echter het is nog steeds 
onvoldoende. Er MOET in 2025 iets gebeuren, wil de vereniging recht van bestaan hebben. Het – 
bestuurlijke – voortbestaan is aan de orde. Zonder een aanvulling hierop, moeten in 2025 zaken 
worden afgebouwd en is het maar de vraag of – bijvoorbeeld wedstrijden, e.d. – kunnen worden 
gehouden. 
 
Vaststelling en goedkeuring 
Het jaarverslag 2024 is besproken en vastgesteld in de bestuursvergadering van 10 februari 2025. 
In de Ledenvergadering van 17 maart 2025 wordt het verslag ter goedkeuring voorgelegd aan de 
Ledenvergadering. 
 
Winterswijk 10 februari 2025 
 
Het Bestuur 
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